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Trinn  
  
Representant  
  

  
Tilstede  

1  Hanne Prestvik 
Tor Magne Grønnestad 

X 
X 

2 Kristine M. Aa. Lillevik 
Karoline Lext 
 

X 
X 

3 Marianne Røst Reilstad 
Synnøve Prestholt 
 

 
x 

4 Linda Vinkfjord 
Kristin Kalheim 
 

 

5 Berit Skjerpe Leirflåt 
Lene Myhren (vara 5b) 
Daniel Jajevski 

X 
x 

6 Dag Vidar Nordbø 
Ayan Jama 
 

X 
X 

7 Synnøve Haga 
Ann Eilen Østebø 
Ann Helen Flønes – Leder 
Hung Pham (vara 7b) 

x 
 
x 

Fra skolen  Rektor Elisabeth Øgreid 
SFO-leder Anne Marie Grude 

X 
X 
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SAK   

  
BESKRIVELSE  

  
AKSJON  

SAK 1 Praksis for skjermbruk i skole- og SFO-tid.  
Sak meldt inn av foreldrekontakt 1. trinn.  
Rektor informerte om bruken av skjerm i skoletid. For småtrinnet er det 
begrenset med bruk av skjerm (og ikke hver dag). 5.-7.-trinn har mer aktiv 
bruk av Chromebook til lekser og oppgaveløsning.  
Det pedagogiske personalet har og skal ha et bevisst forhold til bruk av 
skjerm i skoletiden. Innholdet er kvalitetssikret og skal støtte opp 
om/supplere undervisningen. Kan være godt hjelpemiddel for barn som 
trenger andre verktøy for læring.  
Noe skjerm blir ofte brukt i forbindelse med måltid (15 min) – dette for å 
avlaste personellet (det som vises skal være opplærende underholdning). 
Skjermbruk skal også bidra til oppnåelse av kompetansemål om Digital 
kompetanse som er en grunnleggende ferdighet; barna må lære seg «god» 
skjermbruk.   
I SFO-tid brukes skjerm under måltid for avlastning. Etter ønske fra elevene 
har man ofte hatt «kinodag» i ferie-SFO eller ved andre anledninger 
(avslutninger). 3. klasse har nå gaming hver andre torsdag (1 time) – en 
populær aktivitet. Chromebook kan også benyttes på tegnerommet (med 
tegneprogram og for inspirasjon). 

Begrenser bruk 
av skjerm i 
SFO-tiden. 
Dropper 
kinodag i 
feriene. 
Skolen og SFO 
inviterer til 
dialog og 
innspill mtp. 
skjermbruk. 
Mulig også 
mer 
informasjon 
om når og til 
hva man 
bruker skjerm i 
undervisningen 
er nødvendig? 

SAK 2 Økonomi: Ingen nyansettelser ved Teinå skole i 2025. 
Medio januar var det fris for å lyse ut nye stillinger i Stavanger kommune. 
Det vil ikke være noen nye stillinger for Teinå skole i 2025. I 2024 hadde 
Teinå et overforbruk som det må korrigeres for, sammen med at det i 2025 
ser ut til å bli mindre elevmasse (mindre 1. klassinger er forventet, stor 7. 
klasse går ut) har man ikke mulighet for nyansettelser. Dette har også 
påvirkning på SFO-staben. Det jobbes med å få kabalen til å gå opp med 
både faste ansatte, ansatte som kommer tilbake fra permisjoner og vikarer. 
Skolen har spilt inn til bystyret ønske om en bemanningsnorm i SFO 
(innspillet er 1 per 10 barn på 1. trinn, og 1 per 12 barn ellers). Dette skal 
opp til behandling.  

 
  
 

SAK 3 Tiltakskort: når barn forsvinner fra SFO 
Grunnet en episode tidligere i år hvor man feilaktig krysset ut barn som 
skulle ha blitt hentet, og etterspillet på grunn av dette, ble det nødvendig å 
ta en gjennomgang av hvem gjør hva, hvem er ansvarlige, hvor er hullene i 
systemet og hva må gjøres for å forhindre dette.  
Det ble gjort ulike tiltak: 
Tiltakskort som trinnvis beskriver prosessen fra når man merker at et barn er 
forsvunnet fra SFO. 
Faste ansatte som gjør inn- og utsjekk. Alle ansatte får opplæring i Vigilo, 
men noen få har hovedansvar for å følge med og registrering i Vigilo.   
Utsjekk er flyttet fra korridoren til 2 klasserom for å få bedre kontroll og 
oversikt (1a for 1. og 3. klasse, 4a(?) for 2. og 4. klasse)  
Ha en koordinator som har ansvar for leteprosessen. 
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 SAK 4 Elevundersøkelsen: 
Ble utført på elever i 5.-7. klasse. 7. klasse er det offisielle kullet man skal 
gjennomføre denne undersøkelsen på: data som ble presentert er fra dette 
kullet. Undersøkelsene blant 5. og 6. klasse er for å se på utviklingen til 7. 
klasse. 
Undersøkelsen kan scores fra 1-5, hvor 5 er best. Man ønsker å ligge over på 
alle indikatorene. Generelt sett rapporterer elevene på 7. trinn gode 
tilbakemeldinger som ligger på landsgjennomsnittet, med noe lavere score 
på Elevdemokrati/medvirkning, Faglig utfordring og motivasjon.   
Trivsel og mobbing: 10% oppgir å ha blitt mobbet 2-3 ganger den siste 
måneden. Mobbingen er stort sett av verbal art og utestengning og blir 
begått av medelever og skjer i overgangssituasjoner hvor det er ikke er 
voksne til stede (eks. i garderoben, på vei til/fra fotballbanen). 
Elevene opplyser om lite digital mobbing, men her mistenkes det noe 
mørketall. Teinå har stort fokus på nettvett og digital mobbing.  
Noen opplever også mobbing av voksne oftest i form av bruk av 
ironi/sarkasme 

 

SAK 5 Nasjonale prøver 5. klassinger: 
Generelt gode resultater på nasjonale prøver som ble gjennomført høsten 
2024. Elevene ligger over snittet på både engelsk, matte og lesing 
sammenlignet med snittet i Stavanger og Rogaland totalt sett.   
 

 

SAK 6  Småhus ved Teinå skole: 
I forbindelse med bygging av ubemannede Småhus til leietakere med ulike 
utfordringer knyttet til rusmidler og helseutfordringer har Stavanger 
kommune sett seg ut to tomter på begge sider av Teinå skole (Gjerdeveien 
og Gullfaksveien). Skolen har ikke vært informert om prosessen, noe de 
synes er rart. Skolen har bedt om mer informasjon og venter nå på dette. 
FAU tar saken til etterretning og venter på mer informasjon (når rektor får 
denne). 

 

SAK 7 17. mai-feiring: 
Årets 17. mai-komite er godt i gang. Ønske om å kjøpe en fryseboks til bruk 
under arrangementet (så man slipper å låne fra Meny).  
Nye aktiviteter/leker på 17. mai? Komiteen diskuterer dette, med mulighet 
for å bruke noe midler på anskaffelse av utstyr.  

 

SAK 8 Tilgang på toaletter i friminuttene: 
Enkelte elever/klasser opplever at det dårlig tilgang til toaletter i 
friminuttene. Døren inn til garderoben blir låst og da er det ikke tilgang til 
toalett. Er det noen toaletter hvor det alltid er åpent? Elevene må i så fall bli 
informert om dette.   

 

Annet Rektor oppretter en mail-gruppe for alle representantene i FAU så vi har en 
felles kommunikasjonsplattform. 

 

 
 


